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P R O T O K Ó Ł  NR LXVII/24 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 28 marca 2024 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego 

Rady Miejskiej Ireneusza Drzewieckiego 

 

W sesji uczestniczyło 13 radnych na stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

1/ Jagasek Paweł     - Burmistrz Kożuchowa 

2/ Zwolińska Magdalena    - Zastępca Burmistrza, Sekretarz Gminy 

3/ Rajewska-Jaworowicz Joanna   - Skarbnik Gminy 

4/ Szczepankiewicz Katarzyna   - Radca Prawny 

5/ Kierownicy wydziałów, goście. 

 

Do pkt. 1. 

Otwarcia sesji o godz. 11:00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz 

Drzewiecki witając radnych oraz gości.  Następnie oddał głos Grzegorzowi Potędze  – 

Członkowi Zarządu Województwa Lubuskiego, który po swoim wystąpieniu uroczyście 

wręczył radnemu Rady Miejskiej w Kożuchowie Zdzisławowi Szukiełowiczowi nadanie tytułu 

Zasłużony dla Województwa Lubuskiego. Radny Szukiełowicz w przemówieniu podziękował za 

wyróżnienie. 

Następnie Paweł Tonder - Dyrektor Zarządu Dróg Wojewódzkich w Zielonej Górze oraz 

Burmistrz Kożuchowa Paweł Jagasek, a także Grzegorz Potęga – Członek Zarządu 

Województwa Lubuskiego omówili ostatnio wykonane inwestycje oraz przedstawili planowane 

inwestycje na terenie gminy. 

Następnie Przewodniczący poinformował o obowiązku w zakresie nie ujawniania bez 

nieuzasadnionej potrzeby danych osobowych osób niebędących funkcjonariuszami publicznymi. 

Następnie stwierdził prawomocność obrad, odczytał porządek obrad informując, że sesja rady 

jest utrwalana i transmitowana za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował również, że w dniu 25 marca br. odbyło 

się posiedzenie Komisji Społeczno-Budżetowej Rady Miejskiej, posiedzenie Komisji Rolnictwa 

i Rozwoju Wsi odbyło się 26 marca br., natomiast Komisja Rewizyjna obradowała w dniu 

27 marca br.  
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Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Sprawozdanie roczne z działalności Rady Seniorów w Kożuchowie. 

3. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

4. Interpelacje i zapytania. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

   5.1. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2024 rok /numer druku LXVII/1/24/; 

   5.2. zmieniającej uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na 

lata 2024-2040 /numer druku LXVII/2/24/; 

   5.3. przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Kożuchów w 2024 roku /numer druku LXVII/3/24/; 

   5.4. przyznania stypendiów dla osób zajmujących się twórczością artystyczną 

i upowszechnianiem kultury w 2024 roku /numer druku LXVII/4/24/. 

6. Sprawy różne. 

7. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej nr LXVI. 

8. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Nie zgłoszono wniosków formalnych do przedstawionego porządku obrad.  

W związku z tym porządek obrad uważa się za przyjęty.  

 

Do pkt. 2. 

Stanisławski Henryk – Przewodniczący Rady Seniorów w Kożuchowie, przedstawił roczne 

sprawozdanie z działalności Rady Seniorów w Kożuchowie /informacja w załączeniu/. 

 

Do pkt. 3. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił informację o udzielonych odpowiedziach 

na interpelacje złożone podczas sesji Rady Miejskiej w dniu 7 marca 2024 roku. Następnie 

przedstawił sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. /Informacja w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, Jagasek 

Paweł – Burmistrz Kożuchowa. 

Podczas dyskusji zapytano o tematykę spotkania Związku Międzygminnego „Eko-

Przyszłość”. W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że spotkanie dotyczyło sprawozdania 

finansowego Związku za 2023 rok. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 
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Do pkt. 4. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił o składanie interpelacji 

i zapytań w formie ustnej lub pisemnej, następnie otworzył dyskusję. Wobec braku zgłoszeń, 

zamknął dyskusję.  

Interpelacje złożone w formie pisemnej podczas sesji Rady Miejskiej 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej 

Cyt.: 

1. Wymiana nawierzchni chodników (droga wojewódzka 283) przy ul. Okrzei w Kożuchowie 

wzdłuż budynków nr 2-14 oraz 2a (po przeciwnej stronie ulicy chodnik był wcześniej 

wyremontowany), a także na ul. Zielonogórskiej od budynku 20 (wjazd na stadion miejski) do 

skrzyżowania z ul. Garbarską. 

 

2. Utworzenie przystanku autobusowego w okolicy działki nr 100 w Mirocinie Dolnym 

w kierunku na Studzieniec np. poprzez wykorzystanie oznakowania P-17. 

 

3. Zainstalowanie na łuku drogi przy ul. Garbarskiej w Kożuchowie (na wysokości skrzyżowania 

z ul. Zygmuntowską) infrastruktury spowalniających prędkość aut, np. mat wibracyjno-

akustycznych (przewężenie łuku drogi, mała widoczność, brak linii na jezdni). 

Pikulski Adrian – radny Rady Miejskiej 

Cyt.: 

4. Zwracam się z prośbą na wniosek mieszkańców budynków wielorodzinnych, by gmina 

Kożuchów przystąpiła do programu "ciepłe mieszkanie" w kolejnym najbliższym naborze do tego 

programu. 

 

Do pkt. 5.1. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2024 rok /numer druku LXVII/1/24/. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów /za – 10, przeciw – 0, wstrzymało się od 

głosu - 2/. 

Podczas głosowania obecnych 12 radnych na stan 15. 

Do pkt. 5.2. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt zmieniającej uchwały 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na  lata 2024-2040 /numer 

LXVII/2/24/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie /za – 12/. 
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Podczas głosowania obecnych 12 radnych na stan 15. 

Do pkt. 5.3. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Kożuchów w 2024 roku/ numer druku LXVII/3/24/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie /za – 12/. 

Podczas głosowania obecnych 12 radnych na stan 15. 

Do pkt. 5.4. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

przyznania stypendiów dla osób zajmujących się twórczością artystyczną i upowszechnianiem 

kultury w 2024 roku /numer druku LXVII/4/24/.  

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie /za – 12/. 

Podczas głosowania obecnych 12 radnych na stan 15. 

/Protokół imiennego głosowania w załączeniu./ 

 

Do pkt. 6.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję.  

W dyskusji udział wzięli: Szukiełowicz Zdzisław – radny Rady Miejskiej w Kożuchowie, 

Sytniejewski Maciej – mieszkaniec Gminy, Pikulski Adrian – radny Rady Miejskiej, Jagasek 

Paweł – Burmistrz Kożuchowa, Raczykowski Krzysztof – Sołtys Sołectwa Mirocin Dolny, 

Franczak Jan – członek Rady Seniorów w Kożuchowie. 

Podczas dyskusji zgłoszono prośbę uprzątnięcia przyciętych w zeszłym roku gałęzi przy 

Lapidarium, zapytano kiedy nastąpi rozparzenie petycji złożonej w dniu 7 marca br. Następnie 

mieszkaniec Gminy przekazał dokumenty dotyczące postępowania przetargowego na 

zagospodarowanie terenu zieleni przy ulicy Daszyńskiego w Kożuchowie /dokumenty 

w załączeniu/. Następnie radny Adrian Pikulski wyraził zadowolenie z planowanych przez ZDW 

w Zielonej Górze inwestycji na terenie Mirocinów, ponownie zgłosił problem braku chodnika 

w Mirocinie Dolnym.  

W dalszej części dyskusji Burmistrz Kożuchowa złożył oświadczenie, w którym prosi 

o ujawnienie się administratora profilu „Stop odpadom zwożonym do Mirocina Dolnego” na 
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portalu społecznościowym Facebook, który publikuje nieprawdziwe informacje, bezpodstawnie 

oskarża i szykanuje Burmistrza Kożuchowa. Burmistrz poprosił, aby publikowane posty były 

podpisywane przez ich autora. Burmistrz w tej kwestii zwrócił się do obecnego na sesji 

mieszkańca Gminy Pana Macieja Sytniejewskiego.  

Następnie zapytano, na jakim etapie jest temat dotyczący budowy hali sportowej przy 

Szkole Podstawowej w Mirocinie Dolnym, zapytano o budynek po byłej szkole w Stypułowie 

oraz o dokumentację w sprawie chodnika w Stypułowie. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję.  

 

Do pkt. 7. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na podstawie § 32 ust. 3 

Statutu Gminy Kożuchów, w związku z brakiem wniesienia poprawek i uzupełnień do protokołu 

nr LXVI/24 z dnia 7 marca 2024 r. z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie, uważa się go za 

przyjęty.  

 

Do pkt. 8. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, wobec wyczerpania porządku obrad 

zamknął obrady dziękując wszystkim za udział w sesji. Sesję zakończono o godzinie 12:20. 

 

 

            Protokołowała                           Przewodniczący Rady Miejskiej 

  

       Magdalena Raszewska             Ireneusz Drzewiecki 

 

 

Podjęte uchwały: 

1) LXVII/505/24 – w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2024 rok. 

2) LXVII/506/24 – zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kożuchów na lata 2024-2040. 

3) LXVII/507/24 – w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kożuchów w 2024 roku. 

4) LXVII/508/24 – w sprawie przyznania stypendiów dla osób zajmujących się twórczością 

artystyczną i upowszechnianiem kultury w 2024 roku. 

 

 


